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Zápisnica zo zasadnutia Výboru volebného obvodu č. II.  

(ďalej len WO č. II.), konaného v Dome kultúry, 1. poschodie, dňa 05.06.2025 (štvrtok), 

v čase od 16.30 h do 18.00 h. 

Členovia WO č. II.: 

prítomní:  Ing. Ľuboš Jelačič, Helena Dadíková, Ivica Čertíková,  

  Mgr. Július Gális 

ospravedlnená: Ing. Natália Svítková,  

zapisovateľka: Ing. Dagmar Šandríková, MBA, MsÚ Prievidza 

Iní prítomní:  Ing. Andrea Nikmonová, vedúca odd. SP, výstavby a ŽP 

obyvatelia sídliska Píly podľa priloženej prezenčnej listiny 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Prezentácia zámeru vypracovania dopravnej štúdie pre časť Staré sídlisko v meste 

Prievidza, zameraného na komplexné posúdenie dopravného režimu. 

3. Rôzne 

4. Záver 

K bodu 1: 

Predseda WO č. II., Ing. Ľ. Jelačič, privítal prítomných a oboznámil ich s programom za-

sadnutia. 

K bodu 2: 

Zasadnutia sa zúčastnili: 

1.Ing. Andrea Nikmonová, vedúca odd. SP, výstavby a ŽP informovala: 

a) o  pripravovanej zákazke na vypracovanie dopravnej štúdie pre časť Staré sídlisko v 

meste Prievidza. Uviedla, že navrhované dopravné riešenie bude zamerané na kom-

plexné posúdenie dopravného režimu na všetkých dotknutých miestnych cestách a na 

riešenie dopravných problémov. Do štúdie na základe požiadaviek boli doplnené aj ulice 

Štúrova a Sládkovičova, s ktorými v pôvodnej štúdií nebolo uvažované. Cieľom doprav-

ného riešenia je zaviesť prvky upokojenia dopravy najmä vo vnútroblokoch, zjednosmer-

niť vybrané miestne cesty, zlepšiť organizáciu statickej dopravy v predmetnej lokalite. 

Predpoklad vypracovania štúdie je do 12/2025. V prípade ochoty a záujmu vytvoriť 

priestor pre pripomienkovanie, predkladanie požiadaviek k štúdií, príp. ich zapracova-

nie. 
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b) o pripravovaných rekonštrukciách: – opravy miestnych ciest (Zadná a Súbežná ulica, 

realizácia vjazdu z Ulice M. R. Štefánika – na Ulicu P. Benického), - rekonštrukcia ulíc 

(Ulica A.Sládkoviča), - rekonštrukcia spevnených plôch (vnútroblok Ulica B.Björnsona), 

c) o príprave projektu : „Zníženie energetickej náročnosti ZŠ Sama Chalupku v Prie-

vidzi“ s navrhovanými úpravami- 1. Hlavná budova:- Zateplenie obvodových stien, za-

teplenie strešného plášťa, výmena vonkajších výplní otvorov, čiastočná debarierizácia 

hlavnej budovy, vyregulovanie vykurovacej sústavy, výmena vnútornej elektroištalácie a 

vnútorných svietidiel, bleskozvod, ostatné stavebné práce 2. Telocvične a dielne: zatep-

lenie obvodových stien, zateplenie strešného plášťa, výmena vonkajších výplní otvorov, 

výmena vnútornej elektroišt. a vnútorných svietidiel, bleskozvod, ostatné stavebné 

práce; 

d) o príprave projektu s názvom: „Rekonštrukcia ľahkoatletického štadióna;“, ktorý bude 

slúžiť pre rozvoj atletických športov, zlepšenie podmienok pre športovú činnosť žiakov 

základnej školy, športových klubov a širokej verejnosti. Ľahkoatletický štadión prejde 

rozsiahlou rekonštrukciou - rozšíri sa atletický ovál zo 4 na 6 dráh, zbúra sa existujúca 

tribúna, nová tribúna sa zväčší a posunie, zbúra sa pôvodné oplotenie a nahradí sa no-

vým, vybudujú sa spevnené vnútorné plochy pre pohyb ľudí. Ďalej Ing. A. Nikmonová 

oznámila, že v rámci rekonštruovaných priestorov bude čiastočne debarierizovaná časť 

školy vrátane vybudovania šikmej schodiskovej plošiny a rampy pre imobilných. 

2. Mgr. Slavomír J.(predseda spoločenstva BD Svätoplukova ulica ) a p. Denisa F.- sa 

prišli na VVO informovať ohľadom odpovedí na podnety z predchádzajúceho zasadania 

(zo dňa 15.05.2025). Zároveň   Mgr. Slavomír J. opakovanie požiadal o oslovenie a rie-

šenie situácie s bezprístrešnými osobami, ktoré znečisťujú pozemok a neoprávnene naň 

vstupujú (bývalá Mexická reštaurácia, pozemok C KN parc.č. 1047/1 a 1047/2 v k.ú. 

Prievidza). 

- Mgr. Slavomír J. bol informovaný, že podnet je postúpený právnej kancelárii, ktorá 

vzniknutú situáciu rieši s majiteľom pozemku, t.č čakáme na prevzatie zásielky majite-

ľom pozemku a o ďalšom postupe  budeme informovať. V prípade narastajúcich prie-

stupkov predseda výboru odporučil obyvateľom obrátiť sa (aj viackrát) na mestskú polí-

ciu. Zároveň upozornil, že bez súhlasu vlastníka nie je možné vstúpiť na cudzí poze-

mok. 

K bodu 3: 

1. Odpoveď mesta Prievidza k podnetu obyvateľa Peter H.- požaduje umiestniť/do-

plniť kamerový systém na prechod pre chodcov - Ulica za depom – na splnenie uvede-

nej požiadavky nie sú schválené finančné prostriedky v rozpočte mesta. 

2.  Odpoveď právnej kancelárie mesta Prievidza k podnetu obyvateľa Mgr. Slavo-

míra J. (ohľadom znečisťovania pozemku, bývalá Mexická reštaurácia na Duklianskej 

ulici, pozemok C KN parc.č.1047/1,1047/2): vlastník pozemku bol dňa 06.05.2025 oslo-

vený listom, ktorým  bol požiadaný o spoluprácu v tejto veci. Aktuálne sa čaká na odpo-

veď. 
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3. Odpoveď samosprávy k žiadosti Mgr. Slavomíra J. ohľadom zaradenia časti 

chodníka - roh Duklianskej a Svätoplukovej ulice, pred BD č.1 (cca asi 20 m), ktorý je 

súčasťou cyklochodníka a je v katastrofálnom stave, do pripravovanej rekonštrukcie 

chodníka na Duklianskej ulici: mesto Prievidza súčasne pripravuje opravu ciest a chod-

níkov na celom území mesta pre nasledujúce obdobie 2025-2026. Na opravu chodníka 

je už spracovaný technický podklad v zmysle platných technických noriem a priority 

VVO č. II. S rozšírením chodníka pred BD č.1 v plánovanom období nesúhlasíme 

a opravu vo výmere približne 92 m² odporúčame zaradiť do opráv pre nasledujúce ob-

dobie r. 2028 - 2029. 

Ohľadom rekonštrukcie predmetného chodníka bola oslovená mestská spoločnosť 

TSMPD, s.r.o., t.č. sa čaká na vyjadrenie k možnosti a spôsobu realizácie rekonštrukcie 

predmetného chodníka. 

4. Odpoveď samosprávy k požiadavke obyvateľa  Rolanda R., ohľadom zaradenia 

parkoviska na Malookružnej ulici č. 31-33-35 do plánu obnovy na r. 2026: do rozpočtu 

na rok 2026 bude predložená požiadavka na finančné prostriedky na realizáciu. Treba 

však upozorniť, že v danej lokalite Malookružná ulica 31 - 33 však nedôjde k navýšeniu 

parkovacích miest, ale k rekonštrukcii existujúcich spevnených plôch, ktoré sú v súčas-

nosti v zlom technickom stave. 

V rámci rôzneho sa členovia WO č. II. zaoberali ďalšími podnetmi:  

a)Podnet poslankyne E. Dadíkovej od obyvateľov, ktorí opakovane žiadajú o informáciu 

ohľadom aktuálneho stavu pozemkov pod garážami (lokalita Prenádražie) - požiadavka 

bude aktualizovaná právnou kanceláriou. 

b)Podnet poslancov VVO č. II. v rámci obstarávania Územného plánu mesta Prie-

vidza k návrhu na regulatív v UPN M Prievidza pre sídlisko Píly: odstavné plochy 

pre osobné automobily vo vnútroblokoch riešiť formou „zelených“ parkovísk s použitím 

zatrávňovacej dlažby s drenážnou priepustnosťou nad 80% plochy a výplňou zo zelene.  

K bodu 4: 

Ing. Ľ. Jelačič, predseda WO č. II., poďakoval prítomným za účasť a zasadnutie výboru 

ukončil. 

Ing. Ľuboš Jelačič  

predseda WO č.II. 

V Prievidzi, dňa 05.06.2025 

Zapísala: Ing. Dagmar Šandríková, MBA, zapisovateľka WO č. II. 


